



Datum : 14 februari 2019
Tijdstip : 19:30 uur
Locatie : Reddingsstation

Aanwezig:

Bestuur:

Ed doesburg (voorzitter)
Johan Tuijp (secretaris)
Franz Walch (vice-secretaris)
Michael Montagne (bestuurslid)
Rene Kerkhoven (penningmeester)

Afwezig:

Glenn Brondgeest Theo van Diepen
Marco Ossenbaar Frerik Scheffer
Johan Buijs
Genno Barends
Louk den Boer
Jim Buisman

Leden:

Peter Korver	Arnoud Beumer
Ron Pronk	Andre dooienweerd
Edwin Arzoni	Jeffrey Klein
Kenny silven	Gerard de Ruiter
Ronald Hendriksen	Ben Korner
Eric Weiffenbach	
Frans Langkemper	

1: Opening:

Om 19:35uur opent Ed de vergadering en heet iedereen welkom. Hij begint met een felicitatie naar Arnoud met de geboorte van zijn kind, hij heeft overigens gebak meegenomen. Hierna volgens de punten van de agenda.

2:

Er is 1 aanmelding op de vacature voor het bestuur binnengekomen. Andre zal worden toegevoegd aan het bestuur.

3:

De verstuurde notulen van de vorige leden vergadering zijn akkoord bevonden, niemand heeft hierop gereageerd of bezwaar gemaakt.

4:

De statuten en het huishoudelijk reglement worden alleen voorzien van de nieuwe datum, verder zullen er geen wijzigingen plaatsvinden. Tevens zullen de statuten ook aangepast worden met het nieuwe bestuur en de rolverdeling daarbinnen, dit kan pas na de vergadering.

5: commissie extern

Eric heeft een prachtig mooi verslag gemaakt en verstuurd, deze volgt ook in de bijlage. Hij ligt op de avond toe wat er in het kort in staat beschreven. Rene vult hem aan over de vordering van het jeugdkorps. Franz ligt de situatie toe over de vaargeul diepte en het bezoek van de gemeente op het station wat ook geweest is.

5.2 technische commissie

Zoals bekend bij ieder zijn we druk bezig met de nieuwe boot, de weg ernaar toe loopt nu toch anders als we eerst gehoopt hadden. Maar er komt nu langzaam schot in de zaak. We zijn intussen ook druk met andere zaken, als de boot er komt gaat als eerst de Simac eruit en later zal de beer volgen. Er hangen foto's / tekeningen aan het bord hoe de nieuwe boot er ongeveer uit komt te zien. We gaan ook aan de gang met isoleren van het pand en plaatsing van zonnepalen om de stroom kosten behoorlijk te verminderen. Peter geeft aan dat er goed naar de kabel gekeken moet worden dat deze ook het ampère aankan. Gerard belt even met Leloub (architect) om na te vragen wat de constructie mag dragen. En zoals al vele jaren het weerstation en verwarming staan nog op de lijst.

5.3 Website

Er komen meer foto's en films op de site. Jeffrey vraagt hierom zodat deze op de site geplaatst kunnen worden. Michael vraagt aan de schipper om de actie rapporten in te sturen zodat ook deze aangevuld kunnen worden.

5.4 opleidingen en trainingen

Franz en het bestuur zijn van mening dat we meer en gestructureerd moeten gaan oefenen. Franz heeft in Exel een mooie lijst gemaakt waarin wordt bijgehouden wanneer iemand er is en wat hij beoefend. Deze komt op de site in het ledengedeelte. Hierop kan iedereen zien wanneer hij er moet zijn en wat er geoefend gaat worden. Daarna ligt hij nog toe dat we dringend opzoek zijn naar leden die overdag kunnen uitvaren. Wat de eisen zijn van de KNRM om naar Schotland te mogen.

5.5 evenementen:

Franz heeft dit van Louk overgenomen, en vraagt of iemand van hem dit wil overnemen. Na een lange stilte werp Ronald H. zich op en gaat dit van Franz overnemen. Er staan al diverse gepland en als de nieuwe boot er is zullen we sommige evenementen moeten vergeten. Er wordt meteen al gesproken over 29 en 30 maart. Wij moeten dan stand-by liggen op marken omdat zij meedoen aan een evenement.

5.6 feestcommissie

Geen bijzonderheden te melden, de opendag dit jaar valt op 11 mei 2019

6 Ed's meerjaren plan

De bekende dia komt voorschijn en Ed ligt het toe. Het belangrijkste op dit moment is de boot. Overige punten lopen mooi door en Ed stipt nogmaals aan dat we met zen alle erop toe moeten zien dat we goed getraind blijven en professioneel optreden. Iedereen moet inzet blijven tonen, ook omdat de club er kosten voor maakt om iemand getraind te laten en te blijven.

7 Bestuur:

Johan treed na zijn periode, alleen Andre had zich op gegeven en treed in het bestuur, Johan wordt bedankt voor zijn bijdrage en applaus volgt erna.

Er volgt een pauze van 5 minuten

8 Financiën

Rene heeft de cijfers bij elkaar gezet en er een mooie presentatie van gemaakt. Alleen de opbrengst van verkoop van de boten staan er niet bij. Dit komt omdat het nog niet duidelijk is hoe dit eruit komt te zien. De presentatie wordt door de leden positief ontvangen. De Kas commissie heeft de kas gecontroleerd, (Ron en Gerard) worden bedankt. Voor 2019 bestaat de kascommissie uit Peter en Eric W. Gerard merkt nog wel op dat destijds onder Louk een bedrag van ca. € 1.200,- weg was geraakt. Hoe is dit opgelost en afgehandeld? Dit is ongeveer 6 jaar geleden geweest en het bestuur zal dit terug moeten zoeken.

9 Meerjaren plan:

We lopen aardig op schema welke destijds gemaakt is. De omvlagging naar KNRM ligt op dit moment stil. Het team werkt met elkaar zoals het zou moeten, opkomst bij oefenen en actie kan wel beter. Jeffrey haakt hierop in en legt uit hoe Wijdenes dit doet en vooral hoe hun relatie met de KNRM is, op dit moment is dat niet zo goed.

10 Nieuwe Boot:

Het bestuur is druk bezig om nieuwe bronnen aan te slaan om de financiering alsnog mogelijk te maken. Nu het nieuwe bestuur bekend is zal deze wijziging worden doorgevoerd bij de KVK. Dit is nodig om de financierder die door de gemeente is aangesteld. Ook de configuratie komt er iets anders uit te zien. Het wordt gekozen voor een heckdrive wat ook weer in de verbouwing van de loods scheelt. Het bestuur blijft de ontwikkelingen melden aan de leden. Ook ben gaat aan de slag om tekeningen te maken van een trailerhelling op rail. Dit is nu niet meegenomen in de berekeningen. De naam van de nieuwe boot moet nog bedacht worden.

11 Rondvraag:

Rene; Aad michielse heeft aangegeven om oud donateurs aan te schrijven en wellicht zo nog een paar giften binnen te halen, uiteraard als privé persoon en zonder kosten voor de club.

Edwin; komt er een donateursdag? Ja dat is wel de bedoeling ook wordt er gekeken of er bedragen moet worden gevraagd. Het bestuur gaat dit inplannen

Arnoud; Wil graag lid blijven, maar beseft echter dat hij wellicht toch te ver woont om optijd te kunnen zijn voor de boot. Hij zal altijd kunnen blijven en mee oefenen, ook voor de evenementen kan hij een rol spelen. Hij vraagt ook of we de oefeningen op wellicht 2 dagen kunnen doen, omdat we straks ook meer mensen hebben dan plek op de boot.

Peter; Wil graag dat het bestuur erop toe ziet dat niet de (ziel) van het station verkocht of verpand wordt.

Jeffrey; vraagt nogmaals om foto's en video's om deze op de site te kunnen plaatsen.

Berry; wil graag in het team om het gebouw bij te houden en te onderhouden

Eric W.; er staat op de site geen bankrekening nummer om te kunnen gebruiken om te storten. Het bestuur gaat zich hier ook over buigen het is een ja/nee geval. Verder complimenten aan het bestuur.

Ron; vind dat Frank ten Wolde uit de app groepen moet worden verwijderd. Dit zal ook gaan gebeuren. Hij wil de cursus vaarbewijs blijven geven, maar wil dit zelf gaan regelen en de financiën beheren. Hij zegt ook voor de club een deel over te houden.

Frans; hoopt op een mooi jaar, met veel acties

Michael; licht nogmaals toe waarom de app groepen zijn ingesteld zoals nu het geval is.

Ed sluit hiermee de vergadering om 22:13 uur. En bedankt iedereen voor de komst.